



بطاقة الفرسان الائتمانية

Alfursan Credit Card

الشروط والأحكام Terms & Conditions

Welcome Miles:

1. Cardholders will earn Welcome Miles of 50,000 upon card activation and spend of SAR 3,000 within 90 days from card issuance date (Excluding cash withdrawal, cash transfer, bill payments (Saddad), e-wallets top up)
2. The Welcome Miles offer is promotional and valid from April 15th till July 31st, 2025
3. Welcome Miles offer is only applicable for new customers who apply for BSF Alfursan Infinite credit card for the first time and meet the minimum limit condition.
4. Customers who currently hold BSF credit cards and request to change their product and/or close their existing cards to apply for Alfursan Infinite credit card will not be eligible for the Welcome Miles however they can avail quarterly spend bonus miles if they meet spend requirements.
5. Customers who cancelled their BSF Alfursan Infinite cards in 2023 and 2024 will not be eligible for the Welcome Miles.

Quarterly Spend Bonus:

1. Cardholders will earn 45,000 bonus miles quarterly if they spend SAR 45,000 on retail spend excluding cash withdrawal, cash transfer, payments (Saddad), e-wallets (top up) (Quarterly Bonus: 45000 X 180,000 = 4 miles per annum)
2. no miles will be awarded for transactions completed over and above the credit limit of the card account
3. Existing BSF Alfursan Infinite cardholders will be migrated to the new quarterly spend bonus starting April 15th 2025. After this date, no annual bonus miles will be processed.
4. For existing Alfursan credit cardholders, quarterly spend will be calculated starting April 2025 ,15.
5. For Alfursan cards issued after April 2025 ,15, quarterly spend will be calculated from the date of card activation.
6. Welcome bonus Miles and Quarterly bonus Miles will be credited to Alfursan customer account one month after meeting the required spend criteria.
7. Banque Saudi Fransi (the "Bank" or "BSF") reserves the right to accept or reject any credit card application at its sole discretion.

Elite, Elite Plus & Private Banking customers:

1. Elite, Elite Plus & Private Banking customers will be eligible for %100 first year annual fee waiver if they apply for the Alfursan Infinite Card before July 2025 ,31.
2. All other conditions for Welcome & Quarterly Spend Bonus as mentioned above will apply.

الأميال الترحيبية

1. سيحصل حاملو البطاقة على أميال ترحيبية بقيمة 50,000 ميل عند تفعيل البطاقة وإنفاق 3,000 ريال سعودي خلال 90 يومًا من تاريخ إصدار البطاقة (باستثناء السحب النقدي والتحويل النقدي ودفق الفواتير عن طريق سداد وتغذية المحافظ الإلكترونية)
2. عرض الاميال الترحيبية هو عرض ترويجي من 15 أبريل ويستمر حتى 31 يوليو 2025.
3. عرض الاميال الترحيبية ينطبق فقط على العملاء الجدد الذين يتقدمون بطلب للحصول على بطاقة الفرسان إنفينيت الائتمانية من البنك السعودي الفرنسي لأول مرة ويستوفون شرط الحد الأدنى.
4. لن يتمكن العملاء الذين يحملون بطاقات الفرسان الائتمانية ويتم تحويل منتجهم أو ترقيةه إلى بطاقة الفرسان إنفينيت الائتمانية من الاستفادة من عرض الأميال الإضافية.
5. لن يكون العملاء الذين قاموا بإلغاء بطاقات الفرسان إنفينيت من البنك السعودي الفرنسي في عامي 2023 و 2024 مؤهلين للحصول على الاميال الترحيبية.

مكافأة الإنفاق ربع السنوية:

1. سيحصل حاملو البطاقة على 45,000 ميل إضافي ربع سنوي إذا أنفقوا 45,000 ريال سعودي على المشتريات باستثناء السحب (باستثناء السحب النقدي والتحويل النقدي ودفق الفواتير عن طريق سداد وتغذية المحافظ الإلكترونية) (المكافأة ربع السنوية: 45,000 × 4 = 180,000 ميل سنويًا)
2. لن يتم منح أي أميال مقابل المعاملات التي تتم فوق الحد الائتماني لحساب البطاقة.
3. للعملاء الحاليين سيتم نقل حامي بطاقة الفرسان إنفينيت من البنك السعودي الفرنسي إلى مكافأة الإنفاق الفصلية الجديدة اعتبارًا من 15 أبريل 2025. بعد هذا التاريخ لن تتم معالجة أي أميال مكافأة سنوية.
4. بالنسبة لحامي بطاقة الفرسان الائتمانية الحاليين، سيتم احتساب الإنفاق ربع السنوي اعتبارًا من 15 أبريل 2025.
5. بالنسبة لبطاقات الفرسان الصادرة بعد 15 أبريل 2025، سيتم احتساب الإنفاق ربع السنوي من تاريخ تفعيل البطاقة.
6. سيتم إضافة أميال المكافأة الترحيبية وأميال المكافأة الربع سنوية إلى حساب عميل الفرسان بعد شهر واحد من استيفاء معايير الإنفاق المطلوبة.
7. يحتفظ البنك السعودي الفرنسي المشار إليه "BSF" بالحق في قبول أو رفض أي طلب للحصول على بطاقة ائتمان وفقًا لتقديره الخاص.

عملاء النخبة، النخبة بلس، والخدمات المصرفية الخاصة:

1. سيكون عملاء إيليت، إيليت بلس والمصرفية الخاصة مؤهلين للحصول على إعفاء من الرسوم السنوية بنسبة 100% للسنة الأولى إذا تقدموا بطلب للحصول على بطاقة الفرسان إنفينيت قبل 31 يوليو 2025.
2. سيتم تطبيق جميع الشروط الأخرى للأميال الترحيبية والإنفاق ربع السنوي المذكورة أعلاه.